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Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 09.01.2023 

 
Prítomní: 

(podľa prezenčnej listiny)  

 

Program: 

1. Návrh VZN č. ... /2023 o výške mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov  

    v školách a nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  

    Galanta, ktoré zrušuje VZN č. 16/2021 

2. Návrh na odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa do orgánov školských    

    samospráv 

3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

4. Rôzne 
 

Otvorenie 

PaedDr. Peter Černý, PhD., predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných 

a predstavil nového prednostu MsÚ, pána Ing. Jána Poľakovského. 

Oboznámil prítomných s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

 

 

1. Návrh VZN č. ... /2023 o výške mesačných príspevkov na čiastočnú úhradu výdavkov  

    v školách a nákladov v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta  

    Galanta, ktoré zrušuje VZN č. 16/2021 

    Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla materiál. MŠVVaŠ SR zverejnilo finančné pásma na nákup 

potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov, ktoré je potrebné prijať 

najneskôr do 28.2.2023. Riaditeľky MŠ po dohode s vedúcimi ŠJ žiadajú byť zaradení do 4. 

pásma. Riaditelia ZŠ takisto po dohode s vedúcimi ŠJ žiadajú byť zaradení do 3. pásma. 

Režijné náklady v ŠJ sa nemenia. K predmetným žiadostiam boli zabezpečené aj vyjadrenia 

zástupcov rodičov. Rodičia detí a žiakov škôl a školských zariadení písomne súhlasili 

s návrhmi riaditeľov a vedúcich ŠJ.  

Riaditelia MŠ, ZUŠ a CVČ žiadali o zvýšenie mesačných príspevkov. Mesačné príspevky 

v ZŠ za ŠKD sa nezvyšujú.   

Mgr. Juraj Bottka – dodal, že rodičia ešte budú na to reagovať, keď budú musieť zaplatiť. 

Mgr. Sabína Michelszová – sa vyjadrila, že rodičia sa budú sťažovať, keď zostane v ŠJ ten 

istý štandard za viac peňazí. 

Mgr. Lívia Gešková – dodala, že sa zvýši kvalita stravy. Vedúce ŠJ by dokázali tak variť, 

ako doteraz, keby boli v 3. a 2. finančnom pásme, teda očakávame, aby pridali na kvalite. 

 

Komisia školstva prerokovala návrh VZN č. ... /2023 o výške mesačných príspevkov na 

čiastočnú úhradu výdavkov v školách a nákladov v školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta a odporúča MsZ v Galante na schválenie bez 

pripomienok. 
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2.  Návrh na odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa do orgánov školských    

     samospráv 

     Materiál bol členom zaslaný v elektronickej podobe. 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla materiál. Mestské zastupiteľstvo v Galante schválilo 

uznesením č. 495-Z/2021 zo dňa 14.12.2021  

- termín ustanovenia rád škôl a mestskej školskej rady na deň 15.01.2022 

- počet a zloženie členov školských samospráv, ako aj mestskej školskej rady 

- zástupcov zriaďovateľa do rád škôl a mestskej školskej rady na 4-ročné funkčné obdobie  

  (15.01.2022-14.01.2026). 

Vedenie mesta Galanta kvôli zabezpečeniu účinnej, efektívnej spolupráce mesta so školami 

a školskými zariadeniami vo svojej zriaďovacej pôsobnosti navrhuje zmenu zástupcov do 

orgánov školských samospráv po dohode všetkých poslancov MsZ. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – potvrdil, že bola všeobecná zhoda medzi poslancami a vedenie 

mesta má na to právo, aby odvolal svojich zástupcov  a delegoval nových. 

 

Komisia školstva jednomyseľne berie na vedomie návrh na odvolanie a delegovanie 

zástupcov zriaďovateľa do orgánov školských samospráv a odporúča MsZ na schválenie. 

 

 

3. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských  

    zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 

 

Mgr. Lívia Gešková – informovala členov KŠ, že na OSS sme nedostali žiadosti na 

odstránenie havarijného stavu. 

 

 

4. Rôzne 

 

a) 

Mgr. Lívia Gešková – oznámila, že má informácie o dvoch žiadostiach, ktoré sa riešia na 

Referáte investícií a dopravy. V MŠ, Sídl. SNP sú popraskané steny, 10. januára tam bude 

obhliadka budovy s pani Vašákovou a odborníkmi. Keď sa spraví statický posudok a bude 

vedieť pani riaditeľka výšku finančných prostriedkov potrebných na odstránenie prasklín, 

podá si žiadosť na OSS. Ďalšia žiadosť je zo ZŠ, Sídl. SNP – požiadali Referát investícií 

a dopravy o pomoc pri oslovení firiem na vypracovanie cenových ponúk. Ešte nemáme 

posudok, ani výšku finančných prostriedkov na odstránenie havarijného stavu kanalizácie.  

 

b)  

Mgr. Juraj Bottka – informoval, že na stránke MŠVVaŠ SR sú zverejnené výzvy na úsporu 

energií v školách. Navrhol, že aj naše školy by sa mohli zapojiť. 

Ing. Ján Poľakovský – odpovedal, že v priebehu zajtrajšieho dňa bude mať stretnutie 

s projektovým manažérom MsÚ a budú rokovať o tom, do akých výziev by sa mohli zapojiť 

školy ale aj mesto. Potom sa poskytnú potrebné informácie školám, aj vedúcim oddelení. 

Mesto plánuje využiť čo najviac ponúk na poskytnutie finančných zdrojov, aj z európskych 

fondov. 

Mgr. Juraj Bottka – do Plánu obnovy je zaradený aj okres Galanta, aj tam treba zistiť, či sa 

dá zapojiť a ako. 
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Mgr. Lívia Gešková – povedala, že nové vedenie mesta, aj projektový manažér sú 

informovaní, že mesto potrebuje ďalšie triedy MŠ. Získané financie z projektov by sme 

využili na prístavbu, príp. nadstavbu pri existujúcich budovách MŠ. 

 

c) 

PaedDr. Peter Černý, PhD. – sa opýtal na momentálny stav nových tried v MŠ, 

Clementisove sady po havárii. 

Mgr. Lívia Gešková – odpovedala, že triedy boli vyvetrané, nábytok sa nepoškodil, podlaha 

už bola vymenená, ešte pokračujú práce, ktoré budú trvať cca. do konca mesiaca. 

PaedDr. Peter Černý, PhD. -  sa opýtal na riešenie opravných prác v MŠ, Sídl. Sever. 

Ing. Ján Poľakovský – povedal, že pani Vašáková informovala, že práce sú v procese 

riešenia. Teraz zaviedli na MsÚ, že všetky úlohy sú v týždennej kontrole, takže určite sa na 

nič nezabudne. 

 

d)  

Mgr. Juraj Bottka – sa informoval, že aký je stav toho projektu, kde sa plánovala bývalá 

budova CVČ prerobiť na MŠ. 

Ing. Ján Poľakovský – povedal, že vie o tom, že tam boli nejaké prípravy, ale je tam veľa 

problémov aj so strechou aj so statikou. Nemá informácie o tom, aký je stav toho starého 

projektu, bude treba si veci nanovo nastaviť. 

Mgr. Juraj Bottka – dodal, že ďalšia možnosť vybudovania nových tried MŠ je aj na 

elokovanom pracovisku MŠ SNP, na Úzkej. 

 

e) 

Mgr. Lívia Gešková – informovala, že je zverejnená výzva na oceňovanie osobností za rok 

2022 z rozličných oblastí, občania môžu dať písomný návrh. Návrhy sa pozbierajú do konca 

januára a potom príslušné komisie budú schvaľovať a následne MsZ. Oceňovanie sa plánuje 

na mesiac marec. 

 

Na záver zasadnutia predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť a stanovil 

predbežný termín zasadnutia na 13.02.2023 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

            PaedDr. Peter Černý, PhD. v. r. 

        predseda komisie  
 

 

V Galante dňa 13.01.2023                                                          

Zapísala: Mgr. Renáta Zsidóová                           


